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Naam commissie 
 

Statencommissie Economie, Mobiliteit en 
Samenleving 

Onderwerp 
 

Voortgang Doorontwikkeling Batavialand 

Datum beeldvorming 
 

22 mei 2024  

Wat is de reden/aanleiding voor beeldvorming? 
Let op: deze beeldvormende ronde moet meerwaarde hebben 
t.o.v. bijvoorbeeld schriftelijke informatie of een filmpje  

Peilen & toetsen 

Wat moet de beeldvorming opleveren / Wat is het 
doel? 
 

Het informeren van de commissieleden over de 
huidige stand van zaken m.b.t. het 
Gebiedsprogramma Doorontwikkeling Batavialand. 
Tevens is het streven om te ‘peilen en toetsen’ 
welke aandachtspunten uw commissie wil 
meegeven voor het vervolgtraject, met name m.b.t. 
het deelproject ‘de Batavia aan Land’.  
De bedoeling is dat dit aan het einde van de sessie 
resulteert in:  

• Een duidelijk beeld bij de commissieleden 
van de visie op het toekomstige 
Erfgoedpark Batavialand, incl. een 
toelichting op de te verwachten 
bezoekersstroom en programmering; 

• Een helder beeld bij de Commissie over de 
huidige stand van zaken m.b.t. (de 
voortgang van) het gebiedsprogramma en 
het geschetste vervolgproces; 

• Het ophalen van input en aandachtspunten 
m.b.t. het deelproject ‘de Batavia aan land’ 
en het daaraan gerelateerde vervolgproces.  

Hoe wordt de beeldvormende ronde vormgegeven? 
Gebruik het stroomschema Beeldvorming voor inspiratie over 
vorm en type 
(max. 1/3e van de behandeltijd kan benut worden voor 
presentaties, wanneer meer tijd nodig is graag motiveren via 
deze memo) 

Informeren 
o We starten de sessie met een presentatie 

waarin de Projectleider 
Inhoudsontwikkeling van Batavialand een 
korte toelichting geeft op het 
Masterplan/de toekomstvisie van het 
museum, incl. een visie op de 
bezoekersstroom en programmering en de 
relatie met het Verhaal van Flevoland.  

o Vervolgens wordt er een overzicht gegeven 
van de huidige stand van zaken van het 
gebiedsprogramma. 

 
 
 
15 april 2024 
 
GS 
 
Voortgang Doorontwikkeling Batavialand 
   
 

 
3258978 

 

https://intranet.flevoland.nl/umbraco/media/2764/docuvitp-2549248-v6-beeldvorming_stroomschema.ppt
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o De presentatie wordt afgesloten met een 
toelichting op het deelproject ‘de Batavia 
aan Land’ en de vraagstukken die dit 
deelproject momenteel met zich 
meebrengt.   
 

Peilen & toetsen  
Gelegenheid tot het stellen van vragen en dialoog 
m.b.t. de huidige stand van zaken van de 
Doorontwikkeling van Batavialand en specifiek de 
ontwikkelingen omtrent het deelproject ‘de Batavia 
aan Land’.  

Hoeveel tijd wordt geschat nodig te zijn? 
Let op: tijdsduur gaat altijd in overleg met de 
Procedurecommissie  
 

90 minuten, waarvan 30 minuten presentatie en 60 
minuten gelegenheid tot het stellen van vragen en 
dialoog.  

Wat is de historie van het onderwerp in de Staten? 
Geef inzicht in bijvoorbeeld eerdere behandeling of 
toezeggingen. 
 

Op 25 januari 2023 hebben Provinciale Staten 
besloten de doorontwikkeling van Batavialand te 
onderschrijven en daarvoor middelen beschikbaar 
te stellen (#3046849). Sindsdien worden PS op de 
hoogte gehouden over de voortgang van het 
Programma middels een halfjaarlijkse 
voortgangsrapportage. De eerstvolgende 
voortgangsrapportage zal, na vaststelling door 
Gedeputeerde Staten, naar verwachting eind april 
via een mededeling aan PS worden aangeboden.  

Welke informatie wordt voorafgaand aan de 
beeldvorming, als bijlage van dit memo, aangereikt? 
Kan de beeldvorming hierdoor korter? 
 

Door middel van een presentatie zal er een kort 
overzicht worden gegeven van de huidige stand 
van zaken m.b.t. de doorontwikkeling van 
Batavialand (mede gebaseerd op voorgenoemde 
voortgangsrapportage).  
Deze presentatie wordt voorafgaand aan de 
commissievergadering beschikbaar gesteld ter 
voorbereiding.  

Wie verzorgt de beeldvorming? 
Let op: functietitel ipv. Naam. 
 

De presentatie zal worden verzorgd door de 
Programmamanager Gebiedsontwikkeling, met 
ondersteuning van de Senior Projectleider 
Gebiedsontwikkeling, de zakelijk directeur 
doorontwikkeling (Batavialand) en de Projectleider 
Inhoudsontwikkeling (Batavialand).   

Is de betreffende Gedeputeerde aanwezig? 
 

Ja, portefeuillehouder Simonse zal aanwezig zijn. 
Ook de wethouders Kruis en van Dijk van gemeente 
Lelystad zullen aanwezig zijn (op de tribune).  

Wat is het vervolg van deze beeldvorming? 
Geef een zo smart mogelijke planning. 

 

De input voortkomend uit de gestelde vragen en 
het daaropvolgende gesprek wordt meegenomen 
in de integrale besluitvorming van de Bestuurlijke 
Stuurgroep Doorontwikkeling Batavialand op 30 
mei 2024. Er zal ook een soortgelijke sessie worden 
gehouden met de gemeenteraad van Lelystad in 
aanwezigheid van de gedeputeerde.  
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Naam bijlage: eDocs 

nummer: 

Openbaar in de zin van de Woo 

(ja/nee aangeven) 

   
 


